
Zápis č. 11/2019 ze schůze Výboru Společenství vlastníků jednotek domu   

Jablonecká 698-711, Prosek  
 

Místo konání: kancelář SVJ, Jablonecká 704/22, Praha 9  

Datum konání: 2.12.2019 ve 20:00 hod.  

 
Přítomni: Tomáš Rumpík, Jana Oulová, Daniel Voců, Josef Mašek, 

Omluven: Miroslav Virva 

 

Program jednání Výboru:   

  

1) Popelnice na bioodpad 

Vzhledem k aktuální nabídce společnosti AVE, která nabízí pouze malé kontejnery (120 

l) a je nutno rozlišovat mezi bioodpadem ze zahrady a gastroodpadem, nepovažuje výbor 

tyto nabídky za vhodné a bude dále hledat přijatelnější variantu. 

 

2) Příprava nového VŘ na opravu stoupaček vody 

Protože Shromáždění neakceptovalo výborem navrženou firmu Aquaplumb s.r.o. 

s nabídnutu cenou 4 155 000,- Kč včetně DPH, zabývá se výbor přípravou nového 

otevřeného VŘ, které bude vyhlášeno do 20.12.2019 prostřednictvím portálu 

www.aaapoptavka.cz a také přímým oslovením výborem vybraných firem. O obdržených 

nabídkách budeme informovat. Maximální schválená cena je 4 000 000,-Kč včetně DPH. 

 

3) Hřiště za domem 

Po jednání p. Rumpíka s místostarostou ing. Doležalem sdělujeme následující. 

Hřiště za domem je v plánu revitalizací, kdy by použitím materiálů a uspořádání hřiště 

mělo dojít ke snížení hlučnosti při provozování sportovních aktivit. Návrh úprav předloží 

MČ P9 v průběhu měsíce ledna 2020, vlastníci se budou moci k úpravám vyjádřit. 

Ve věci rušení nočního klidu z prostor hřiště je doporučeno volat Městskou policii, jiné 

řešení nebylo navrženo. 

 

4) Petice v centru Knoflík 

Žádáme všechny, kteří chtějí zabránit další zástavbě zelených ploch na Praze 9, aby se 

podpisem připojili k petici za zachování sportovního areálu na Střížkově. Petiční archy 

jsou k dispozici v rodinném centru Knoflík. 

 

Schůze byla ukončena ve 22:00 hod. 

Zapsal: Tomáš Rumpík, předseda Výboru     Podpis:  

Ověřil: Daniel Voců, člen Výboru      Podpis:  

http://www.aaapoptavka.cz/

